
 

 

Ljubljana, 18. 04. 2023 

Z A P I S N I K 

 
5. redne seje ŠS UL PEF, 

z dne 12. 04. 2023 

 

Prisotni: Lea Arzenšek, Nika Bedek, Lara Gašpar, Nina Kranjec, Viktorija Kvas, Liza Lozar Zajec, Katarina 
Novak, Maja Otič, Domen Perovšek, Hana Rožman, Bor Stepišnik, Zala Tostovršnik 

Vabljeni: Lea Arzenšek, Nika Bedek, Nina Češnovar, Vitjan Črešnar Štaus, Deja Dekleva, Tina Fabjan, Lara 
Gašpar, Ema Hajdenkumer, Živa Jakšić Ivačič, Nina Kranjec, Viktorija Kvas, Liza Lozar Zajec, Katarina 
Novak, Maja Otič, Domen Perovšek, Patricija Primožič, Hana Rožman, Bor Stepišnik, Nina Stropnik, 
Klemen Šparemblek, Zala Tostovršnik, Metka Knez, Viktor Velichkovski 

 

Opravičeno odsotni: Nina Češnovar, Vitjan Črešnar Štaus, Deja Dekleva, Tina Fabjan, Ema Hajdenkumer, Živa 
Jakšić Ivačič, Patricija Primožič, Nina Stropnik 

 

Neopravičeno odsotni: Klemen Šparemblek 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 4. redne seje in 6. dopisne seje 

3. Poročilo predsedstva ŠS UL PEF 

4. Poročilo predstavnikov komisij Senata UL PEF 

5. Volitve predstavnikov študentov v komisije Senata UL PEF 

6. Predlog spremembe izvedbe predmeta 

7. Pregled projektov 

8. Študentska mnenja 

9. Pobude in vprašanja 

 
Seja se je pričela ob 17.01 z ugotovitvijo sklepčnosti. 

 
1. Potrditev dnevnega reda 

1. SKLEP: ŠS UL PEF potrdi dnevni red. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 
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2. Potrditev zapisnika 4. redne seje ŠS UL PEF in 6. dopisne seje ŠS UL PEF 

2. SKLEP: ŠS UL PEF potrdi zapisnik 4. redne seje ŠS UL PEF in 6. dopisne seje ŠS UL PEF. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
Seji se pridruži Nina Kranjec. 

 

3. Poročilo predsedstva ŠS UL PEF 

Predsednica Lara Gašpar poroča o dogajanju na seji ŠS UL. Pogovarjali so se o nudenju pravne pomoči 

študentom pri tožbah, če te niso utemeljene. Povedali so tudi, da imamo v primeru problematičnega rednega  

profesorja 5 let časa od izvolitve v naziv, da pošljemo dopis na ŠS UL in UL, da se kaj reši. Predsednik je 

predlagal tudi konferenco/okroglo mizo vseh študentskih svetov v Sloveniji. S strani ŠS UM je bil predlagan tudi 

športni dogodek za vse študentske svete fakultet po Sloveniji. Nato so se pogovarjali o predlogu, da morajo vsi  

asistenti pred prvo reelekcijo opraviti pedagoško-andragoško doizobraževanje. Na koncu so se pogovarjali še o 

predlogu brezplačnih izobraževanj, ki jih organizira posamezna članica, za vse študente, ne le študente članice, ki  

organizira izobraževanje. 

 
Na Senatu UL PEF je dekan povedal, da je pristojne že obvestil glede problematike razpisanih štipendij za smer 

DU, SRP, LS in SP, vendar zaenkrat niso še nič naredili. Povedal je tudi, da so se ponovno spremenili vpisni 

pogoji na fakultete v štud. letu 2023/24 na pogoje, kot so veljali prvotno. Isti pogoji bodo veljali še 2 leti, nato pa 

se bodo spremenili v skladu z zahtevami NAKVISa. Nato so pregledali podatke o vpisu na UL PEF za štud. leto 

2023/24 (na DU se je zelo povečalo število prvih prijav, medtem ko je na RP upadlo). Pogovarjali so se tudi o 

tem, da nekateri profesorji sodelujejo pri prenovah učnih načrtov in da je mišljeno srečanje le-teh za uskladitev ter 

načrtovanje. 

 
3. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s poročilom predsedstva. 

Glasovanje: ZA 12 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
4. Poročilo predstavnikov komisij Senata UL PEF 

Metka Knez poroča, da bo fakulteta na Komisijo za vprašanja študentov UL poslala vlogo za sofinanciranje 

slušnih zank za gluhe in naglušne, s čimer bomo pridobili 2 kompleta slušnih zank, ki bosta na razpolago 

študentom med predavanji. Poročala je tudi, da bo v sodelovanju z g. Gartnerjem pripravila poročilo o oceni 

prilagoditev za slepe in slabovidne na fakulteti, ki jo bo potrebno izboljšati. 

 
4. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s poročilom predstavnikov komisij Senata UL PEF. 

Glasovanje: ZA 12 glasov. 

Sklep je sprejet. 
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5. Volitve predstavnikov komisij Senata UL PEF 

Za mesto študentskega predstavnika v Komisiji za tutorstvo kandidira Viktorija Kvas. Študentski svet izvede 

volitve. 

Pri glasovanju za predstavnika v Komisiji za tutorstvo je Viktorija Kvas pridobila 12 glasov. 

 

5. SKLEP: ŠS UL PEF za predstavnika študentov v Komisiji za tutorstvo izvoli Viktorijo Kvas. 

Glasovanje: ZA 12 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
6. Predlog spremembe izvedbe predmeta 

Na prošnjo prodekanje dr. Pižorn je ŠS UL PEF obravnaval prošnjo spremembe izvedbe predmeta, ki jo je vložil  

oddelek za matematiko in fiziko. Na podlagi posvetovanja s študenti smeri fizike se ŠS UL PEF strinja s 

spremembo izvedbe predmeta, in sicer da se predmet Matematične metode v fiziki 1 v 1. letniku študija prenese 

iz zimskega v poletni semester. 

 
6. SKLEP: ŠS UL PEF potrjuje predlog spremembe izvedbe predmeta. 

Glasovanje: ZA 12 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 

7. Promocijski material 

Podpredsednica Katarina Novak razdeli kratke majice in hoodieje prisotnim članom. 

 

7. SKLEP: ŠS UL PEF prejme promocijski material. 

Glasovanje: ZA 12 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 

8. Pregled projektov 

Viktorija Kvas poroča o projektu Srečno PEFov’c, kjer so izvedli en dogodek, trenutno pa se dogovarjajo o 

načrtu za prihodnje leto. 

Lara Gašpar poroča o projektu PEFijada, kjer nam z UM PEF še kar niso sporočili podrobnejših informacij o 

izvedbi dogodka, zato še ne moremo začeti z nabiranjem članov za ekipe. 

Hana Rožman poroča o projektu Promo video, kjer so sestavili mail s predlogom, ki ga bodo poslali prodekanji 

dr. Štemberger. 

Domen Perovšek poroča o projektu Podcasti, kjer potrebujejo sofinanciranje za mikrofon. ŠS UL PEF se strinja 

z nakupom mikrofona za potrebe snemanja podcastov. 

Viktorija Kvas poroča o projektu Podporna skupina za študentske mamice, kjer se ukvarjajo z izdelavo brošure 

za študentske mamice. 
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Lea Arzenšek poroča o projektu Tečaj znakovnega jezika, katerega izvedbo se načrtuje v prihodnjem študijskem 

letu. 

Liza Lozar Zajec poroča o projektu Pohodi, ki se bo izvedel 9. 5. 2023. Udeležilo se ga bo lahko 30 študentov. ŠS  

UL PEF se strinja s financiranjem prevoza. 

Lea Arzenšek poroča o projektu Razstava eksotičnih živali, ki bo potekal 9. 5. 2023 v avli UL PEF. S prof. 

Praprotnikom so se že dogovorili za izposojo živali iz vivarija UL PEF, nekaj pa si jih bomo izposodili od društva  

BioExo. ŠS UL PEF se strinja s financiranjem prevoza živali od društva BioExo do fakultete in nazaj. 

Liza Lozar Zajec poroča o projektu Podporna skupina za predstavnike letnikov, kjer se mesečno srečujejo in 

pogovarjajo o raznoraznih problematikah, s katerimi se srečujejo predstavniki letnikov, ter delijo dobre prakse. 

Katarina Novak poroča o projektu, ki ga bomo izvedli v sodelovanju z UL FŠ in ki trenutno še nima imena. 

Predvidoma v mesecu novembru bomo izvedli konferenco, na kateri bi študentom obeh fakultet ponudili 

raznolika izobraževanja, ki bodo pri nadaljnjem delu prišla prav obema skupinama študentov (komunikacija s 

starši, delo z učenci s PP, Waldorfska ter Montessori pedagogika, duševne stiske, poglobljeno znanje plavanja). 

Lara Gašpar poroča o projektu Puloverji UL PEF, kjer trenutno zbirajo motive za puloverje. Natečaj bo trajal do  

30. 4. 2023. 

 
8. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s pregledom projektov. 

Glasovanje: ZA 12 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
9. Študentska mnenja 

Ta točka je zaprta za javnost. 

Liza Lozar Zajec zapusti sejo. 

10. Pobude in vprašanja 

Maja Otič v imenu letnika in prof. Jermana poroča o želji po menjavi predavalnice. Obrnili so se že na referat, 

vendar niso bili uslišani, zato so se obrnili tudi na nas. Prosijo, če bi lahko prošnjo v imenu ŠS UL PEF naslovili 

na Kolegij dekana. 

 
20. SKLEP: ŠS UL PEF na predlog študentke sestavi prošnjo o menjavi predavalnice in jo posreduje Kolegiju 

dekana. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
Lara Gašpar poroča o tem, da je Kolegij dekana podprl našo prošnjo, da se oddelčnih sestankov udeležujejo tudi  

predstavniki študentov. ŠS UL PEF v ta namen pripravi dopis, v katerem obrazloži, zakaj se nam zdi 

udeleževanje oddelčnih sestankov s strani študentov pomembno, ter s tem predstojnike oddelkov še dodatno 
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opozori na s strani Kolegija dekana ugodeno prošnjo. 

 

21. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s pripravo dopisa glede prisotnosti študentov na oddelčnih sestankih. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
Katarina Novak poroča o tem, kako koristen je bil sestanek s študenti fizike, ki smo ga izvedli prejšnji teden.  

Glede na pozitivne odzive obeh strani predlaga, da bi se podobne sestanke izvajalo s študenti vseh smeri in 

letnikov. Tako bi jim lahko bolje obrazložili, kako funkcionira ŠS UL PEF in katere so naše naloge, študenti pa bi  

nam  lahko zaupali pripombe glede študija in/ali profesorjev, ki bi jih zabeležili in po potrebi predali naprej. Pri 

sestankih bodo sodelovali vsi člani ŠS UL PEF, saj je letnikov in smeri zelo veliko. Za potrebe izvedbe sestankov  

se ŠS UL PEF strinja, da se nakupijo piškoti ali drugi prigrizki. 

 
22. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja, da se člani ŠS UL PEF s predstavniki letnikov redno srečujejo, da lahko 

dobimo boljši vpogled v situacije posameznih smeri in letnikov in da se predčasno razrešijo morebitni prihodnji  

konflikti. Strinja se tudi z nakupom piškotov ali drugih prigrizkov. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
Lara Gašpar predlaga, da se nakupita dva trda zunanja diska, na katerega bi prenesli vso dokumentacijo, ki jo 

imamo trenutno na Google Driveu. Ta vsebina se lahko namreč kadarkoli izbriše ali kako drugače izgubi, zato 

potrebujemo rezervno kopijo. Drugi dodatni trdi disk pa bi imeli za rezervo, če se uniči prvi. 

 
23. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja z nakupom dveh zunanjih trdih diskov za hrambo dokumentacije. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 

 
Lara Gašpar poroča o tem, da nam v študentskem kotičku na eni omari manjka ključavnica, ki je tam včasih bila.  

Tako nam lahko trenutno kdorkoli vdre v omaro in iz nje pokrade stvari, zato nujno potrebujemo novo 

ključavnico. 

 
24. SKLEP: ŠS UL PEF prosi Kolegij dekana za nakup nove ključavnice na omari v kotičku Študentskega sveta. 

Glasovanje: ZA 11 glasov. 

Sklep je sprejet. 

Seja se je končala dne 12. 04. 2023 ob 18.22. 
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Zapisala: 
Hana Rožman 
članica ŠS UL PEF 
 

 

                                                            

                                                                                                  Predsednica ŠS UL PEF 

                                                                                                                            Lara Gašpar 
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